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Ad Plan 5109 -Kolnes sentrum-områderegulering 

 

Jeg har forståelse for behovet for å avlede overflatevann på en forsvarlig 

måte.  Som eier av 114/238 der 

det planlagte utløpet skal gå ut i fjorden, virker det likevel 

overveldende med den 20 meter brede traseen. 

Dersom den tykke ledningen som allerede går ut i fjorden på dette stedet 

også er et utløp for 

overflatevann, får vi to sett med rør. 

Den beste løsningen for oss ville vel være om det gamle utløpet kunne 

oppgraderes til å dekke det nye 

utslippet også.  Dersom dette ikke er en egnet løsning, håper jeg at det 

finnes en annen måte å kombinere 

utslippene på, slik at vi får en og ikke to rørgater over eiendommen og ut 

i havet. 

 

Med hilsen, 

Svein Myklebust 

 


